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بر  مبنی  اخباری  درباره  فولاد  مدیرعامل 
شکایت رحمتی از این باشگاه توضیح داد. بهرام 
رضاییان، مدیرعامل فولاد در یک نشست خبری 
فولاد  فوتبال  تیم  وضعیت  آخرین  پیرامون 
عقد  درباره  سوم  و  بیست  لیگ  در  خوزستان 
باشگاه فولاد  از  او  با رحمتی و شکایت  قرارداد 
گفت: با توجه به بحث هایی که پیش آمد آقای 
باشگاه  سرمربیگری  گزینه های  جزو  رحمتی 
بودند و با هم مذاکره هم کردیم. پیش قرار داد 
نوشته شد. ایشان روی قراردادش بحث داشت و 
گفت یکسری از بندها را از قرارداد حذف کنید.

او افزود: با آقای عارف نیا مدیر حقوقی مذاکراتی 
صحبت  عارف نیا  آقای  با  من  می دادند.  انجام 
را  قراردادی  پیش  و  قرارداد  که  گفتند  کردم. 
شما  به  گفتند  رحمتی  آقای  دادیم.  ایشان  به 
تهران  رفتند  جلسه  برای  بعد  و  می دهم  خبر 
اما تاکنون نه شکایتی دست ما رسیده و بحثی 
نبوده است. من خودم با آقای رحمتی صحبت 

است. نبوده  خاصی  چیز  کردم. 
مدیرعامل فولاد در پاسخ به این سوال که 
با توجه به حضور او در هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال، آیا خللی در فعالیت او در باشگاه فولاد 
رئیسه  هیات  داد:  توضیح  نمی شود،  ایجاد 
است.  حقوقی  جایگاه  یک  فوتبال  فدراسیون 
من به عنوان مدیرعامل باشگاه در هیات رئیسه 
دوستان  که  مواردی  شدم.  انتخاب  فدراسیون 
حال  شامل  کردند  ذکر  رسانه ای  فضای  در 
هیات های  در  دوستان   از  بعضی  نمی شود.  ما 
قرارداد  فدراسیون  با  متعدد  فوتبال در جاهای 
مالی دارند و آقای تاج به درستی به این موضوع 
اشاره کردند که نباید افراد با قراردهای متعدد 
شامل  این  بگیرند.  پول  فوتبال  فدراسیون  از 
من  این  رغم  علی  نمی شود.  که  رئیسه  هیات 
که الان خدمت شما هستم هیچ قرارداد مالی با 
فدراسیون فوتبال ندارم.رضاییان در ادامه درباره 
همکاری با عبدالله ویسی گفت: آقای ویسی جزو 
است که  و جزو کسانی  است  استان  افتخارات 
ارمغان آورده است.  به  برای استان  را  قهرمانی 
زمانی که وارد پروسه انتخاب مربی شدیم، آقای 
ویسی آبادان بود. همه شما گزینه های ما برای 
سرمربیگری را دیدید. به هر طریقی نتوانستیم با 
آنها قرارداد ببندیم. در هر موفقیتی همه عوامل 
دخیل هستند. نمی شود گفت چه کسی مقصر 
سهم ها  شاید  نیست.  مقصر  کسی  چه  و  است 
بگویم  بخواهم  اینکه  ولی  باشند.  داشته  فرق 
درخصوص انتخاب سرمربی تعلل شد نه اینگونه 
نیست. من با هیات مدیره ذوب آهن اصفهان به 
توافق رسیدم. با آقای ربیعی به توافق رسیدیم 
و مذاکراتمان را انجام دادیم و من از اینجا راهی 
اصفهان شدم تا کار را نهایی کنم که روز آخر 
شرکت ذوب آهن کارشکنی کرد و مانع کار شد. 
وگرنه ما بخواهیم در انتخاب مربی تعلل کنیم 

نیست. اینگونه 
گفت:  مارتینس  با  قرارداد  درباره  او 
فولاد خوزستان  برگردم.  گذشته  به  نمی خواهم 
همیشه در اوج بوده و همیشه فولاد را در بالای 
این  در  فولاد  حضور  الان  شاید  دیدیم.  جدول 
جایگاه خوشایند نباشد. تیم فولاد خوزستان اول 
بعد  نداد.  انجام  بدنسازی  هیچگونه  شاید  فصل 
آقای مارتینز بیست روز تعطیلی اعلام کرد. من 
من  گفت  ایشان  و  می زند  ضربه  تعطیلی  گفتم 
برنامه دارم. بعد از نیم فصل برگشتیم و در آبادان 
یک بازی برگزار کردیم و باختیم. هیات مدیره 
آقای  از  که  رسیدیم  بندی  جمع  این  به  ما  و 
درباره چرایی وضعیت  مارتینس جدا شویم.وی 
اکنون تیم فولاد خوزستان گفت: دلایل زیادی 
وجود دارد. شما و مردم و کارشناسان قطعا بهتر 
این  از  رفت  برون  و  راهکار  دنبال  ما  می دانید. 
شرایط هستیم تا در این شش بازی امتیاز لازم 
را بگیریم. با کمک خداوند، حمایت هواداران و 
را  لازم  امتیاز  بتوانیم  خوبمان  بازیکنان  تلاش 
به  قطعا  و  ندارم  دغدغه ای  شخصه  به  بگیریم. 
آقای ویسی و بازیکنانمان اعتقاد دارم. بازیکنان 
و  باشگاه  با  کردند.  لمس  و  درک  را  شرایط  ما 
برگزار  را  جلساتی  خوزستان  فولاد  مدیریت 
کردیم و همه حمایت ها را از تیم انجام می دهیم 

نگهداریم. لیگ  در  را  تیم  و تلاش می کنیم 
خوزستان  فولاد  باشگاه  مدیرعامل 
ندارد  دوست  کسی  هیچ  کرد:  خاطرنشان 
مدیریت  انگ  که  برساند  جایی  به  را  خودش 
این  بگیرد.  قرار  هجمه  مورد  و  بخورد  ناموفق 
و در هیات  بسته شد  تیم  نظر سرمربی  با  تیم 
رئیسه فدراسیون فوتبال نیز تعیین سقف برای 

همه تیم ها مصوب شد. سقف فولاد خوزستان از 
خیلی از تیم های لیگ برتری بالاتر بود و شرکت 
سقف  رعایت  برای  مبالغ  کلیه  باشگاه  و  فولاد 
قراردادها را در نظر گرفته و پرداخت کرده است. 
باشگاه و شرکت فولاد نهایت همکاری را با تیم 
بزرگسالان فولاد داشته است اما این که چرا تیم 
به وضعیت دچار شده است، نظرات درباره این 
موضوع مختلف است که من به مسائل فنی وارد 
نمی شود و البته الان شرایط برای انجام این کار 
نیست و باید بپذیریم موقعیت فولاد این است و 
همه کمک کنیم تا دل خوشی مردم خوزستان 

باشد. داشته  ادامه 
او درباره خدمات رسانی به هواداران فولاد 
برای حضور در ورزشگاه نیز گفت: تفاهم نامه ای 
با شهرداری امضا شده که از تمام وسایل نقلیه 
عمومی اهواز برای جابجایی هواداران استفاده 
هزینه های  تمام  می دهم  قول  شما  به  کنیم. 
ایجاد شده برای هواداران در این سه بازی به 
حداقل برسد. هرچند سازمان لیگ نامه زده و 
ولی  است  ممنوع  بازی ها  کردن  رایگان  گفته 
بیان  است.رضاییان  زمینه  این  در  تلاش مان 
کرد: در استان خوزستان همه شرایط سه تیم 
جوانان  و  ورزش  مدیرکل  با  کردند.  درک  را 
شاءالله  ان  و  شد  خوبی  صحبت های  استان 
تصمیماتی که گرفته شد منتج به نتیجه شود 
برای خوزستان  روزهای خوبی  کنار هم  در  و 
ببینیم. هواداران سرمایه اصلی باشگاه هستند 
و  کردند  تشویق  را  تیم  سخت  روزهای  در  و 
انتظار داریم، مهم برای شان تیم باشد. مربی و 
مدیرعامل می آیند و می روند. آن ها بیایند تیم 

را تشویق کنند و فولاد بماند.
خوزستان  فولاد  شرکت  کرد:  تاکید  او 
در  باشگاه  برای  را  سقف  مبالغ  همه  باشگاه  و 
نظر گرفته است. شرکت فولاد نهایت همکاری 
را با تیم داشته حالا چرا تیم به این حال و روز 
افتاده، در بحث فنی وارد نمی شوم. الان موقعیت 
ما این است. رسانه، کارشناسان و مقامات استان 
این دلخوشی بماند.وی در واکنش به این سوال 
که برخی معتقدند در مدتی که شما در باشگاه 
یکسری  هستید،  فعالیت  به  مشغول  فولاد 
تصمیمات احساسی مثل اخراج مارتینس گرفته 
چیست؟  زمینه  این  در  شما  نظر  است،  شده 
من  باشد.  احساسی  می دانم  بعید  کرد:  عنوان 
اگر  می کنم.  دفاع  مارتینس  درباره  تصمیمم  از 
فعالیت  جا  این  در  مارتینس  که  روزهایی  به 
داشت و حتی آرشیو نظرات کارشناسان درباره 
این مربی در رسانه ها رجوع کنید. به نظر من 
همه چنین روزی را پیش بینی می کردند. آل 
سرمربی  انتخاب  تا  شرایط سخت  آن  در  نعمه 
در باشگاه بود و کمک کرد و اصلا در آن مقطع 
بحث برکناری او نبود و همچنان در خدمت او 
نیز  بازیکن  سه  قرارداد  درباره  هستیم.رضاییان 
باشگاه  با  ساله  دو  قرارداد  منشا  آقای  گفت: 
داشت و در مذاکراتی که با او برای توافق بر سر 
دارم  خوبی  مبلغ  کرد  عنوان   داشتیم،  جدایی 
پیکان  با  بازی  در  نیستم.  جدایی  به  حاضر  و 
در تهران دچار کشیدگی همسترینگ شد و تا 
روزی که از ما جدا شد، مصدوم بود. منشا دیگر 
نمی توانست به ما کمک کند و با هیات مدیره 
صحبت کردیم که باتوجه به این که نمی توانیم 
و  باشد  بدهیم،  کامل  به صورت  را  او  مطالبات 
بازیکنی به جای او جذب کنیم تا ببینیم فصل 
آینده چه می توان کرد. آقای واسعی هم چنین 
از  ولی  است  خوبی  جوان  او  داشت.  شرایطی 
روزی که وارد باشگاه شدم، از نظر فنی تا زمانی 
که از ما جدا شد پشت دروازه تمرین می کرد و 
فولاد  در  هم  سلجوقی  آقای  شد.  بنابراین جدا 

قرارداد دارد. باشگاه  با  و  هستند 
خوزستان  فولاد  باشگاه  مدیرعامل 
درخصوص حضور بانوان در ورزشگاه، گفت: این 
یک الزام برای ما بود. چنانچه در ورزشگاه آزادی 
به دیگر ورزشگاه ها سرایت کرد.  و  شروع شد 
ورود بانوان می تواند اتفاق خوبی برای باشگاه های 
انجام  را  پیگیری ها  و  مکاتبات  باشد.  خوزستان 
دارند  دوستان  نیز  شرکت  طریق  از  و  دادیم 
تلاش می کنند تا شرایط ورود بانوان به ورزشگاه 
را مناسب کنیم.او درباره اینکه برنامه بلند مدت 
که  روزی  کرد:  عنوان  چیست؟  ویسی  عبدالله 
سختی  شرایط  کردم  صحبت  ویسی  آقای  با 
داشتند و ما خواهش کردیم که به تیم خودشان 
فولاد  به  می تواند  وی  کند.  کمک  شهرشان  و 
کمک کند. ما در خدمت آقای ویسی هستیم و 

او به مدت یک فصل و نیم است. قرارداد 

 تنور جام شکوری
 دوباره گرم می شود

فوتبال  مسابقات  دوره  ششمین  و  بیست 
از  شکوری  یونس  یاد  زنده  جام  پیشکسوتان 
روز شنبه هشتم اردیبهشت ماه از سر گرفته 
این رقابت ها به سبب مصادف شدن  می شود. 
که  بود  شده  وقفه  دچار  رمضان  مبارک  ماه 
خواهد  برگزار  آینده  هفته  آن  پایانی  مرحله 
و  شنبه  روز های  بندی  رده  شد.دیدار های 
بازی های  و  اردیبهشت  نهم  و  یکشنبه هشتم 
فینال روز های دوشنبه، سه شنبه و چهارشنبه 
برگزار  جاری  ماه  دوازدهم  و  یازدهم  دهم، 
چمن  زمین  در  رقابت ها  این  می شود.ادامه 
برگزار  شیرودی  شهید  ورزشگاه  مصنوعی 

است. شرح  این  به  آن  برنامه  که  می شود 
// دیدار های رده بندی //

 شنبه 8 اردیبهشت
... ساعت ۱۴: تربیت تهران - شهید پناهی

رده سنی ۵۵ سال
... ساعت ۱۵: پیشکسوتان غرب - کیان

رده سنی ۶۵ سال
... ساعت ۱۶: دارایی حاج نصرالله - اکباتان نوین

رده سنی ۴۵ سال
یکشنبه ۹ اردیبهشت

... ساعت ۱۴: شاهد - آریا
رده سنی ۵۰ سال

... ساعت ۱۵: یاران مددنوعی- هما
رده سنی ۷۰ سال

... ساعت ۱۶: استقلال - اتحاد و همدلی
رده سنی ۶۰ سال

// دیدار های نهایی //
دوشنبه 10 اردیبهشت

... ساعت ۱۴: تهران جوان - یاران ناصر حجازی
رده سنی ۵۰ سال

... ساعت ۱۵:  پیشکسوتان غرب- یاران رادبوی
رده سنی ۶۰ سال

سه شنبه ۱۱ اردیبهشت
.. ساعت ۱۴: دانشگاه شهید بهشتی- بانک شهر

رده سنی ۴۰ سال
... ساعت ۱۵: جانبازان بیمه کوثر - کیان تجارت کاج

رده سنی ۵۵ سال
چهارشنبه ۱۲ اردیبهشت - روز پایانی

... ساعت ۱۴: یاران سید علیخانی -نادر
رده سنی ۶۵ سال

... ساعت ۱۵: کیان - شاهین
رده سنی ۷۰ سال

... ساعت ۱۶: نفت هرمزان - جانبازان بیمه کوثر
رده سنی ۴۵ سال

۲۰ تیم صعود کننده به جام 
جهانی۲۰۲۴ مشخص شد

رقابت ها  به  کننده  صعود  تیم   ۲۰ تاکنون 
است.  شده  مشخص  ازبکستان   ۲۰۲۴ جهانی  جام 
است  قرار  فوتسال  جهانی۲۰۲۴  جام  رقابت های 
ازبکستان  به میزبانی  تیم  با حضور ۲۴  از ۱۶ مهر 
برگزار شود. تاکنون وضعیت ۲۰ تیم صعود کننده 
قاره  های مختلف به این مسابقات مشخص شده و با 
توجه به برگزاری جام ملتها در آسیا فقط ۴ تیم قاره 
است.تیم های  نشده  مشخص  جهانی  جام  به  آسیا 

: ازبکستان   ۲۰۲۴ جام جهانی  به  کننده  صعود 
قزاقستان،  کرواسی،فرانسه،  سهمیه(:    ۷( اروپا 

اوکراین اسپانیا،  پرتغال،  هلند، 
کونکاکاف )۴ سمیه(: کاستاریکا، کوبا،گوآتمالا ، پاناما
کونومبول )۴ سهمیه(: آرژانتین،برزیل، پاراگوئه، ونزوئلا

اقیانوسیه )یک سهمیه(: نیوزلند
آفریقا )۳ سهمیه(:  لیبی، آنگولا، مراکش

آسیا )۵ سهمیه(:  ازبکستان/ میزبان
۴ سهمیه باقی مانده

ممی زاده: اوزونیدیس از لحاظ 
شخصیتی و فنی بهترین است

سیرجان  گل گهر  فوتبال  تیم  هافبک 
از  او  گفت  و  کرد  تمجید  تیم  این  سرمربی  از 
مهدی  بهترین هاست.  از  فنی  و  نظر شخصیتی 
ممی زاده درباره آخرین وضعیت گل گهر و نتایج 
این تیم در چند هفته اخیر کسب  ضعیفی که 
کرده است، گفت: امسال چه از لحاظ بازیکن و 
و  بسته شد  تیم خوبی  فنی  کادر  لحاظ  از  چه 
تا چند هفته پیش می توانم بگویم نتایج خوبی 
گرفته بودیم، ولی در چند بازی اخیر خوب امتیاز 
جمع نکردیم و فکر می کنم بدشانس بودیم که 
چند بازی را از دست دادیم. وی در ادامه یادآور 
شد: ما به خوبی ایجاد موقعیت می کنیم و شاید 
تلاش  حال  هر  به  می خوریم.  گل  آسان  کمی 
خوبی  نتایج  بعدی  بازی های  در  تا  می کنیم 
بگیریم و در پایان لیگ برتر در رتبه خوبی قرار 
بگیریم.ممی زاده در پاسخ به این پرسش که آیا 
تأکید  است،  راضی  فصل  این  در  عملکردش  از 
عملکردم  از  زیاد  که  است  این  واقعیت  کرد: 
راضی نیستم و فرصت زیادی هم به من نرسید، 
را  خودم  می توان  بهتر  آینده  فصل  قطعاً  ولی 
نشان دهم.هافبک تیم فوتبال گل گهر سیرجان 
راجع به کار کردن با اوزونیدیس سرمربی یونانی 
و  شخصیتی  لحاظ  از  او  داشت:  اظهار  گل گهر 
اروپا  اول فوتبال  بهترین است و در سطح  فنی 
چیزهای  گل گهر  بازیکنان  کرده.  مربیگری  هم 

گرفته اند. یاد  مربی  این  از  زیادی 
وی در مورد اینکه کدام تیم در این فصل 
من  نظر  به  گفت:  شد،  خواهد  لیگ  قهرمان 
استقلال  از  قوی تر  فنی  لحاظ  از  پرسپولیس 
برای قهرمانی بیشتر  این تیم را  است و شانس 
می دانم.ممی زاده با اشاره به بازی بعدی تیمش 
برابر فجر سپاسی در جام حذفی تصریح کرد: در 
و  ندارد  اشتباه وجود  برای  فرصتی  جام حذفی 
همه تیم ها هم دنبال رفتن به فینال و قهرمانی 
باید  ولی  داریم،  فجر  با  سختی  بازی  هستند. 

برویم. بالاتر  مرحله  یک  و  شویم  برنده 

دیدار تراکتور و استقلال بدون حضور بانوان هوادار برگزار می شود. ورود بانوان هوادار به ورزشگاه یادگار 
امام ممنوع شد.با اعلام سازمان لیگ هواداران خانم تا اطلاع ثانوی نمی توانند در دیدار های خانگی تیم تراکتور 
حضور یابند. سازمان لیگ فوتبال ایران با ارسال نامه ای به باشگاه تراکتور و هیئت فوتبال استان آذربایجان 
شرقی اعلام کرد، به دلیل عدم وجود امکانات در ورزشگاه یادگار امام )ره( تبریز، حضور بانوان تا برطرف شدن 

این معایب در ورزشگاه ممنوع است.

تراکتور - 
استقلال بدون 
بانوان هوادار 
برگزار می شود

جذب  روند  درباره  خوزستان  فولاد  فوتبال  تیم  سرمربی 
خبری  نشست  در  ویسی  عبدالله  داد.  توضیح  تیم  این  بازیکن 
که  سلجوقی  قرارداد  درباره  فولاد،  تیم  وضعیت  آخرین  پیرامون 
چندین سال است در فولاد حضور دارد اما هفت دقیقه به میدان 
رفته است، گفت: این لیستی که از طرف مربیان پیشین بسته شده 
برای من قابل احترام است چون اگر آقای منصوریان می دانست 
و می گفت عبدالله  به من زنگ می زد  بیایم شاید  من می خواهم 
فلان بازیکن به درد تو می خورد یا خیر. هر مربی با نظر خودش یار 
می گیرد ولی گاهی من یک بازیکنی را می خواهم که شاید نیاید. 
دیگر  سال  شاید  می گیرد.  بازیکن  خودش  تفکرات  با  مربی  یک 
باشم ۱۰ تا بازیکن را نخواهم. نمی توانم بگویم که این بازیکنان 

چرا هستند و نیستند.
بودم.  من  گزینه  آخرین  هستم،  اینجا  من  اینکه  افزود:  او 
مردم  احوال  و  اوضاع  و  بودم  اذیت  بیایم چون  نمی خواستم  من 
خوزستان مناسب نبود. نمی خواستم در این وضعیت دخیل باشم 
و  است  احترام  قابل  بسیار  من  برای  رضاییان(  )بهرام  دکتر  ولی 
کارکشته فوتبال. هیچ بهانه ای نمی آورم و نمی گویم که این تیم 
بد بسته شده و گذشته چه اتفاقی افتاده است. الان رو به جلو باید 
گذشته  از  کنیم.  کمک  مجموعه  به  که  است  مهم  بسیار  برویم. 
سه  داد:  ادامه  فولاد  کند.سرمربی  نمی  دوا  را  دردی  زدن  حرف 
تیم خوزستان حالشان بد است. کارشناس در تلویزیون و استادیوم 
رو  را  و خوبی ها  دهیم  پوشش  باید  بدی هست  هر چه  رسانه  و 
با  مردم خوزستان خوب شود.  کنیم حال  هم کمک  به  و  کنیم 
و  دارند  تجربه  فولاد که  بازیکنان  برای  اینجا هستم.  تمام وجود 
مناسب  برایشان  را  فضا  باید  هستند  باانگیزه  و  جوان  که  بعضی 
فلان  بگوییم  که  نیست.  ما  کار  چاره  نصب  و  عزل  الان  کنیم. 
بازیکن پول گرفته برود خانه شان. ولی اگر بتواند به ما کمک کند 
خوب است. من بیایم دستیارم را بیرون کنم و یک نفر دیگر را 
را جمع کند، نمی شود.  با جو آشنا شود حاشیه  بیاید  تا  بیاورم، 
الان باید به هم کمک کنیم و بعدا کارشناسی کنیم. همکاران و 
هواداران کمک کنند. من شرمنده ام که مردم خوزستان حالشان 
خوب نیست. ما با تمام وجود تلاش می کنیم. مطمئنا اتفاق بدی 
اعتبارش  ولی  اینجاست  نامش  فولاد  نمی خورد.  رقم  فولاد  برای 
جایگاه  نیست.  فولاد  بودن  بد  دهنده  نشان  نیست. جدول  اینجا 
واقعی فولاد این نیست. آقای سالمی در تلویزیون می گوید عبدالله 
شاخه به شاخه می شود. من کارم شاخه به شاخه است. من مربی 

فوتبال هستم امروز اینجا فردا آنجا. مگر گواردیولا از مونیخ نرفت 
نبودم، کمک کردم.  بد  بودم  است. هر جا  این شغل من  سیتی. 
الان برای کمک کردن به اینجا آمدم. شما که استاد من هستید 
در کلاس های فوتبال تعریف از عبدالله می کنید و می گویید اعتبار 
خوزستان است اما الان اینگونه شد. حتی اگر از هم بدمان می آید 
به هم کمک کنیم. همدیگر را قبول کنیم تا سه تیم را حفظ کنیم.

کالبدشکافی  باشگاه  وضعیت  ابتدا  در  باید  گفت:  ویسی 
می شد. اگر الان بشکافیم و سرطان را ببینیم، سرطان به جاهای 
به  بازیکن  شد،  بسته  بد  تیم  بگویم  اگر  می کند.  سرایت  دیگر 
الان وقت  ما هم هستیم.  بقیه هم می گویند  و  خودش می گیرد 
دهیم.  انجام  را  کار  این  باید  بازی ها  از  بعد  نیست.  کالبدشکافی 
نباشد و خوزستان  ببندند که خوب هم  را  تیم  اینکه دلال ها  نه 
را داغان کنند و پول هم نباشد. نفت آبادان با 8۰ میلیون تومان 
و  فصل  پایان  برای  بماند  فولاد  وضعیت  کالبدشکافی  شد.  بسته 
درست  باید  باشد.  تخریب  اینکه  نه  بیاوریم  متخصص  جراحان 
انتقاد کنیم. سرمربی تیم فوتبال فولاد خوزستان عنوان کرد: باید 
به رزومه مربی و بازیکن نگاه شود و بدانیم از مربی چه می خواهیم. 
و شادی  باشیم. در مجموع من در غم  با هم دیگر مثل دوست 
مردم خوزستان بودم. مردم خوزستان در روزهای سخت فارغ از 
قومیت و دشمنی دست به دست هم می دهند که در لیگ بمانیم. 
ان شاالله سال دیگر قهرمانی را جشن می گیریم. استرس در مغز و 
ساق این بچه ها باید بیرون بیاید. قول شرف می دهم تمام وجودم 
را برای تیم و مجموعه فوتبال خوزستان می گذارم. سیروس و فراز 
کمک بخواهند هم نوکرشان هستم تا تیم هایمان در لیگ بمانند.او 
ادامه داد: روزدوشنبه در جلسه هیات مدیره کارخانه بودم و از من 
برای سال آینده برنامه خواستند. شش بازی باقیمانده از زن و بچه 
و خانواده ام هم مهمتر هستند. فقط به این بازی ها فکر می کنیم. 
اینقدر کارمان سخت است و هیچ تایمی برای آینده نداریم. فعلا 
این شش بازی حیات ما است. فعلا تیم را نگهداریم من با تمام 

وجود در خدمت شما هستم.
فولاد  در  آینده  سال  اگر  که  سوال  این  به  پاسخ  در  ویسی 
جا  هیچ  گفت:  خیر؟  یا  می کنید  استفاده  فنی  کمیته  از  ماندید 
کمیته فنی وجود ندارد شاید مشاور فنی، ورزشی، روانشناس تیم 
باشد. کمیته فنی معنی ندارد.  چهار نفر بیایند و چهار ایده دارند، 
را قبول دارد و  باشگاه سرمربی  یا  ایده دیگر دارد،  سرمربی یک 

همدیگر را تایید می کنند یا ختم همکاری می شود.

تلاش می کنیم فولاد در لیگ بماند

رضاییان: با ذوب آهن و ربیعی به توافق رسیدیم 
اما کارشکنی کردند

تکلیف میزبانی استقلال ملاثانی از سپاهان امروزمشخص می شود
میزبانی استقلال ملاثانی از سپاهان با ورود استانداری و اداره کل ورزش و جوانان استان خوزستان روشن می شود. لغو دیدار تیم های استقلال ملاثانی و فجرسپاسی شیراز در چارچوب هفته بیست و هشتم 
لیگ دسته اول به خاطر بسته ماندن در های ورزشگاه غدیر اهواز که با تصمیم باشگاه استقلال خوزستان بود، احتمال آنکه استقلال ملاثانی نتواند در روز دیدار با سپاهان در مرحله یک هشتم نهایی میزبان باشد 
و این هم لغو شد را به وجود آورد.نعیم حمیدی مدیرعامل استقلال ملاثانی در خصوص اینکه آخرین وضعیت تیمش برای میزبانی از سپاهان به کجا انجامید و این تیم در کدام ورزشگاه میزبان نماینده اصفهان 
است، اظهار کرد: همه استان خوزستان بسیج شده اند تا به ما ورزشگاه میزبانی دهند ولی هنوز هیچ اتفاقی نیفتاده است. رئیس هیئت فوتبال استان چه می کند وقتی ما در استانی غنی هستیم و مشکل میزبانی 
تیم های استان حل نشده است. نباید تیمی مانع بازی تیم هم استانی خود شود. حمیدی تصریح کرد: حراست اداره کل ورزش و جوانان استان خوزستان به من زنگ زد، استاندار جلسه ای گذاشته امروزتصمیمی 
امنیتی گرفته شود. با سازمان لیگ تماس گرفته اند و با سهیل مهدی مسئول کمیته برگزاری مسابقات حرف زدند. گفته اند به ما مهلت دهید تا ورزشگاه میزبانی از دیدار استقلال ملاثانی و سپاهان را اعلام کنیم.  

سرمربی فولاد خودش را با گواردیولا مقایسه کرد

 ویسی: کالبدشکافی بماند برای پایان فصل!

احضار مدیر سپاهان به کمیته اخلاق
مدیر تیم فوتبال سپاهان به کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال احضار شد. با اعلام کمیته اخلاق، 
 ۵ چهارشنبه  روز  توضیحات  پاره ای  ادای  جهت  اصفهان  سپاهان  فوتبال  تیم  مدیر  فتاحی  رضا 
اردیبهشت ماه سال باید در محل این کمیته حضور داشته باشد.عدم حضور وی مانع از برگزاری 

اتخاذ تصمیم نخواهد بود. جلسه رسیدگی و 

توجه  بدون  خوزستان  استقلال  سرمربی 
برنامه های  خود،  علیه  گرفته  شکل  حواشی  به 
تیم برای بازی های حساس باقی مانده را دنبال 
هفته  دو  که طی  پورموسوی  سیروس  می کند. 
دست  توجهی  قابل  نتایج  به  برتر  لیگ  اخیر 
فصل  در  بقا  برای  آبی ها  امیدواری  تا  یافته 
جاری افزایش یابد، اکنون چشم به ادامه مسیر 
و دستیابی به هدف مدنظرشان را دنبال می کند.

این در حالیست که روز دوشنبه و در پایان این 
هفته از لیگ آزادگان او وارد جنجال عجیبی شد 
و پای او را به بازی لغو شده استقلال ملاثانی و 
فجرسپاسی نیز باز کردند. در این رابطه ابراهیم 
اشکش سرمربی نفت مسجدسلیمان که تیمش 
محسوب  برتر  لیگ  به  صعود  مدعیان  از  یکی 
استقلال  باشگاه  البته  که  اتهاماتی  در  می شود، 
خوزستان مدعی است آن را از طرف فدراسیون 
فوتبال و کمیته اخلاق دنبال خواهد کرد، مدعی 
استقلال  سرمربی  پورموسوی  سیروس  که  شد 
استقلال  دیدار  برگزاری  از  مانع  خوزستان 

است. فجرسپاسی شده  و  ملاثانی 
که  پورموسوی  که  حالیست  در  این 
در  نیز  را  نفت مسجدسلیمان  در  سابقه حضور 
پیشنهاد  با  نیز  ابتدای فصل  و در  دارد  کارنامه 
این تیم مدعی صعود مواجه شده  سرمربیگری 
برنامه  موضوع،  این  از  بی اطلاعی  ضمن  بود، 
بازی  این  از  بعد  حتی  نیز  را  تیمش  تمرینی 
تدارک دیده بود تا ریکاوری آبی ها بعد از امتیاز 
با  تداخلی  سیرجان  گهر  گل  مقابل  ارزشمند 
سرمربی  اشکش  نکند.ابراهیم  پیدا  بازی  این 
فصل گذشته استقلال ملاثانی البته در شرایطی 
فصل  در  تیمش  که  شده  موضوع  این  مدعی 
داشته  آبی ها  صعود  در  بزرگی  سهم  گذشته 
جالبی  واکنش های  اهواز  مجازی  فضای  در  که 
هواداران  برخی  داده اند.  نشان  موضوع  این  به 
استقلال خوزستان با اشاره به اتفاقات دو بازی 
استقلال ملاثانی  برابر  تیم  این  برگشت  و  رفت 
با جنجال  دو  هر  که  اشکش  ابراهیم  با هدایت 
امتیاز  رفتن  دست  از  و  تساوی  با  نهایت  در  و 

برای پورموسوی در ثانیه های پایانی همراه شد، 
را  نفت مسجدسلیمان  ادعای مربی کنونی  این 
رد کرده و در برخی صفحات نیز اقدامات او در 
فصل گذشته برای جانشینی پورموسوی را نیز 
در برهه  حساس صعود این تیم به لیگ برتر را 
یادآوری کرده اند. مدیران استقلال خوزستان نیز 
طی ساعات اخیر حمایت ویژه ای از پورموسوی 
به عنوان سرمربی خود داشته اند و مدعی هستند 
در اختیار قرار دادن استادیوم در حوزه اختیارات 
آن  درباره  بخواهد  اصلا  که  نیست  پورموسوی 
نظری بدهد و این اتهامات را در مراجع قضایی 
و کمیته اخلاق فدراسیون دنبال خواهند کرد.

با این حال پورموسوی که ماموریت بزرگی برای 
بقای استقلال خوزستان با توجه به روند موفقی 
که خصوصا از حیث نتیجه گیری طی نیم فصل 
دوم دنبال می کنند، پیش روی خود دارد، بدون 
گرفته،  شکل  حواشی  و  مسائل  این  به  توجه 
برنامه تمرینی تیمش را برای بازی حساس آتی 

می کند. دنبال  ملوان  مقابل 

پورموسوی و بی توجهی به حاشیه جنجالی

باید  می گوید  تراکتور  باشگاه  گفت:  تراکتور  سابق  کاپیتان 
حواشی کنترل شوند اما از طرفی روی آتش بی ثباتی و سردرگمی 
تیم بنزین می ریزد. تراکتور در سال ۱۴۰۳ روزهای خوبی را پشت 
سر نمی گذارد و همچنان در حسرت برد مانده است. نتایج ضعیف 
این تیم در هفته های اخیر باعث شد که آن ها از کورس قهرمانی 
از جایی بدتر شد که پاکو خمس، سرمربی  اما  اوضاع  بمانند.  جا 
تراکتور از این تیم جدا شد و هنوز جانشین او برای نشستن روی 
نیمکت پرشورها مشخص نشده است. در روزهای اخیر گزینه های 
مختلفی برای سرمربی گری در تراکتور مطرح شده که جدی ترین 
به  هم  باشگاه  این  مدیران  با  که  بوده  گل محمدی  یحیی  گزینه، 
توافق رسیده اما موانع حضور او در تبریز هنوز حل نشده است. در 
حال حاضر محمد نصرتی به عنوان سرمربی موقت هدایت تراکتور 
تراکتور  نیمکت  بلاتکلیفی  درباره  اسدی  مرتضی  دارد.  برعهده  را 
اظهار کرد: از باشگاه عاجزانه می خواهم این سناریو تکراری که هر 
سال و گاهاً یک سال و نیم یک بار سرمربی  تغییر می دهد را تمام 
کنند. چرا آقای زنوزی خودش به این داستان ورود نمی کند؟ ظاهراً 
اتفاقی  یک  سال  هر  که  است  علاقه مند  هم  خودش  باشگاه  این 
داد: عدم  ادامه  کار کنند.او  نفرات جدید در کادرفنی  با  تا  بیفتد 
افتاده باعث  اتفاق  ثبات نیمکت به تیم لطمه می زند. نتایجی که 
دلخوری هواداران شده است. چرا آقای زنوزی این چرخه را قطع 
نمی کند؟ هر کسی که به این موضوع دامن می زند ۵ سال است که 
این کار را تکرار کرده است. زنوزی ۵ سال است که فقط وعده داده 
که تیم کهکشانی خواهد بست و تراکتور را قهرمان خواهد کرد اما 
هیچ وقت اتفاقی نیفتاده و مشکلات امسال بیشتر هم شده، چند 

دستگی بین بازیکنان و بین هواداران هم بیشتر شده است.
کاپیتان سابق تراکتور افزود: من نمی دانم چه کسی به این موارد 
شوند  کنترل  حواشی  باید  می گوید  تراکتور  باشگاه  می زند.  دامن 
اما از طرفی روی آتش بی ثباتی و سردرگمی تیم بنزین می ریزد. 
آقای زنوزی چرا به داد هوادار تراکتور نمی رسید؟ مگر از شما چه 
می خواهند؟ آیا هواداران از شما امکانات فضایی می خواهند؟ مگر 
چه امکاناتی مهیا کرده اید؟ هواداران با هزینه خودشان به ورزشگاه 
می آیند و خواسته شان فقط یک بازی خوب و شجاعانه و قهرمانی 
است. در بازی با نساجی تیم حریف از تنها موقعیت جدی اش گل 

ساخت اما نساجی تیمی نبود که مقابل تراکتور قد علم کند.اسدی 
گفت: قطعا مشکلات و حرف و حدیث هایی وجود دارد. من متاسفم 
که با روح و روان هواداران بازی می شود و مطمئنا باشگاه در این 
میان ضرر خواهد کرد. شما فکر کنید اگر هواداران حامی این تیم 
نباشند، مطمئناً تراکتور جزو تیم های ضعیف لیگ محسوب خواهد 
شد. این هوادار است که به تیم ارزش و شخصیت می دهد. هواداران 
تیم را تنها نمی گذارد و حق شان این نیست. نمی دانم چه سناریویی 
در پیش است! متاسفانه دوباره، دوباره ها درحال رخ دادن هستند.

پیشکسوت تراکتور اضافه کرد: چند سال است که این اتفاق 
تکرار می شود اما همه بد نیستند! در دوران خصوصی تراکتور ۱۶ 
بار سرمربی عوض شده که هر کدام صاحب سبک و برنامه بودند. 
یعنی همه این ۱۶ مربی بد بودند و شما )باشگاه تراکتور( خوب 
نظر  با  بازیکنان  کل  مگر  بوده؟  درست  شما  برنامه ریزی  بودید؟ 
جذب  باشگاه  خود  را  بازیکنان  از  خیلی  شده اند؟  جذب  مربیان 
کرده است. چرا باشگاه تراکتور شفاف سازی نمی کند؟ مگر بازیکنان 
در سال های اخیر مطابق لیست خمس، بردیف و مربی های قبلی 
خارجی و داخلی، جذب شده اند؟ اصلا چه اتفاقی در حال رخ دادن 
اتفاق  این  تیم های دنیا هم  و  لیگ ها  است! حتی در ضعیف ترین 

نمی افتد که طی ۶-۵ فصل، ۱۶ سرمربی عوض شود.
اسدی مطرح کرد: زنوزی همه جا می گوید که هزینه کرده ، 
بودیم ولی چه  باشگاه  و  زنوزی  آقای  ما هم همه جا حامی  خب 
اتفاقی افتاد؟ چرا با یک نفر با سلامتی کار را به پایان نمی رسانید؟ 
انتخابشان  از  اگر  می آوردند؟  سرمربی  چرا  ندارند  اطمینان  اگر 
از خود  اینکه  نه  کنند،  مهیا  را هم  باید شرایط  مطمئن هستند، 
اگر  است!  ضعیف  خمس  بگویند  و  بگیرند  تماس  من  با  باشگاه 
ضعیف است چرا آوردید؟ اگر خوب است چرا پشت سرش حرف 
تیم شان  بازی  منتظر  مشکل  هزار  با  تراکتور  هواداران  می زنید؟ 
هستند تا به ورزشگاه بیایید ولی در نهایت با کسب نتایج ضعیف 
توسط تیم محبوب شان، ورزشگاه را ترک می کنند.او در واکنش به 
منتشر  در صفحه شخصی ام  را  پستی  گفت:  تراکتور  هوادار  فوت 
کردم و هواداران که همیشه به من لطف داشتند، کامنت گذاشتند. 
اتفاق )مرگ هواداران(  این  بود که »چرا  نوشته  از هواداران  یکی 
اتفاقی  این ۶-۵ سال چه  اتفاق نمی افتاد؟« در  بازی ما  در زمان 

افتاده است؟ چرا این قدر فشار باید روی هواداران باشد. چرا باشگاه 
نمی کنند؟ توجهی  هواداران  به خواسته  تراکتور 

مدافع پیشین تراکتور درباره انتخاب سرمربی جدید برای این 
آشنا  ما  فوتبال  با فضای  مربی خارجی  نظر من  به  بیان کرد:  تیم 
حداقل  ایران  فوتبال  با  شدن  آشنا  برای  خارجی  مربیان  و  نیست 
بین  در  داریم.  لیگ عجیبی  ما  دارند، چون  نیاز  نیم فصل  به یک 
کرده  کار  هم  تراکتور  در  محمدی  گل  یحیی  داخلی،  گزینه های 
با توجه  امیدوارم  اما  با فضا آشناست.  و گزینه قابل قبولی است و 
به سلامتی  را  آخر  بازی  چند  این  تراکتور  باشگاه  سیاست های  به 
به پایان برسد. متاسفانه در فضای مجازی گزینه های ضعیف تر هم 
مطرح شده بود. البته همه می دانیم سناریو باشگاه تراکتور چیست، 
اما نمی دانیم چرا نمی خواهند حلش کنند. من بعد از اتمام بازی ها 
عنوان  کرد.اسدی  تراکتور صحبت خواهم  باشگاه  اتفاقات  به  راجع 
کرد: فشار زیادی روی بازیکنان وجود دارد اما باید بدانند پیراهن 
چه تیم بزرگی را تن کرده اند، این پیراهن تعصب و غیرت می خواهد 
تمام  باید  دارند  نگه  بالا  تبریز  در  را  بتوانند سرشان  اینکه  برای  و 
تلاششان را انجام دهند. ان شاالله اتفاقاتی در بازی های آتی بیفتد که 

سهمیه آسیایی کسب شود تا حداقل کاری کرده باشند.

باشگاه تراکتور روی بی ثباتی و سردرگمی بنزین می ریزد

مرتضی اسدی :چرا پشت سر خمس حرف می زنید؟


